
Záznam ze schůze VV USK 4. 9. 2020 
 

Přítomni: Pavel Král, Standa Tripes, Iva Fučíková, Jirka Chalupský 

Omluven: Martin Luštický 

 

Pracovní záznam (bez stylistické, jazykové a typografické korektury) 

1) U členských příspěvků se všichni členové VV shodli na tom, že pro stávající členy bude 

automaticky prodlouženo členství. Důvodem je jednak kompenzace za omezení v minulém 

půlroce (covid-19) a zároveň „pokrytí rizika“ na rok další. Pokud student ukončil studium, 

bude aplikována výjimka pro sportovní reprezentaci. Může se stát, že se navýší členská 

základna, ovšem důvodem je jednak covid-19 a nutnost kompenzovat stávající členy, ale také 

očekávané navýšení prezenčních studentů FM, na kterých USK FM je velmi závislý (Standa 

Tripes demonstroval na procentech studentů prezenčního studia a členství v USK FM). 

2) Noví členové budou mít snížené členské příspěvky. Cena bude nastavena s vědomím rizika, že 

covid-19 podmínky jsou zohledněny v nižší ceně. Důležité je, že toto riziko bude velmi dobře 

komunikováno vůči potenciálním novým členům. Členský příspěvek bude 200 Kč pro 

studenty, zaměstnance, a všechny „levnější“ typy členství, ostatní s posilovnou a bazénem 

bude 750 Kč.  

3) Vzhledem k nutnosti trasování kvůli opatřením souvisejícím s covid-19, ale i k nízkému 

členskému příspěvku, rušíme jednorázové členství 

4) Platební brána byla z důvodu neaktivity deaktivována. Standa kontaktuje Reservanto ohledně 

možností jiných platebních bran. Bude málo plateb, očekáváme plateb málo, náklady na 

platební bránu jsou poměrně vysoké. V závislosti na ekonomických podmínkách se rozhodne 

o prodloužení GoPay, jiné platební bráně, nebo přechodu zpět na platby na účet a hotovostní 

platby. 

5) Dotace covid sport NSA. Pavel Král zjistí, zda do uznatelných nákladů spadají náklady na 

informační systém a platební bránu. V případě, že ano, USK podá žádost o dotaci do 

programu covid sport NSA. 

6) Znovuzprovoznění posilovny USK. Standa Tripes prošel jednotlivé podmínky a nastínil 

možnosti, za kterých vstup členů do posilovny USK FM bude odpovídat požadavkům 

nastaveným vzhledem k pandemii covid-19. Standa Tripes připraví komunikaci vzhledem 

k členům USK, tak i pro potenciální nové členy a zajistí opatření na místě v posilovně. 

Pokud se nezmění podmínky, posilovna bude zprovozněna k prvnímu dni semestru.  

V případě přechodu na online výuku, pokud to podmínky umožní (pravidla pro vstup do 

budovy a schopnost dodržet hygienické podmínky), budeme usilovat o udržení chodu 

posilovny. 

7) Dotace na běžecký pás v posilovně. Do 30. 10. musí být vyúčtováno – zařídí Pavel Král a Iva 

Fučíková. Propagace dle smlouvy. Standa implementuje příručku JČ kraje o propagaci do 

materiálů souvisejících se znovuprovozněním posilovny, které koreluje s uvedením do 

provozu. Dále dá informaci na stránky posilovny.  

8) Stanovisko k žádosti Pinec JH 1930 o včlenění oddílu do struktury USK FM. Po delší debatě o 

stanovách, fungování USK FM, o všeobecných obchodních podmínkách, o procesech, 

účetnictví i vystupování vzhledem k veřejnosti je několik podmínek, které jsou 

nepřekročitelné při vstupu spolku: 



a. nutnost změny stanov, otázka je jak, i vzhledem k nastavení struktury a hlasovacích 

práv, 

b. nutnost změny obchodních podmínek, otázka je jak, aby byly konzistentní vůči všem 

členům, 

c. nutnost jednotného vystupování pod USK FM, přičemž využití loga Pinec JH 1930 by 

muselo být jasně definováno, 

d. všechny doklady musí být na USK, placeny z účtu USK, zatím vše podepisuje statutár 

Závěr – poměrně značné změny ve všech procesech, nutnost vyřešit vše tak, aby USK FM 

mohlo fungovat konzistentně. 

9) Schválena odměna za trenérskou činnosti pro Jirku Chalupského. 

10) Seznam aktivit pro další semestr. Standa Tripes pracuje na nabídce aktivit. Největší problém 

je sehnat lektory, hodně lektorů odešlo, noví téměř nechodí. Zatím se počítá se standardními 

pravidelnými aktivitami. Tím, jak je i málo členů, tak aktivit je celkově málo.  

11) Iva Fučíková se Standou Tripesem navrhli proces zařizování členství. Průkazky pro externí 

členy budou nové, studenti mít průkazky nemusí, protože vše jde přes Reservanto.  

 


